
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljø- og fødevareministeren

Dato: 6. juli 2017

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 978
Ministeren bedes fremsende en vurdering af, om de indtil nu etablerede ulve-
sikre indhegninger på ejendomme med fårehold grundlæggende synes at væ-
re effektiv og virke efter hensigten forudsat, at indhegningerne er korrekt mon-
teret og strømførende, og vil ministeren i bekræftende fald vurdere, om det i
overensstemmelse med intentionerne i forvaltningsplanen for ulve forventes
at være muligt ved en hurtig indsats at reducere risikoen for ulveangreb på en
given ejendom med fårehold meget væsentligt.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Trine Torp (SF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Trine.Torp@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Pia Adelsteen
formand
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